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INTERPELACJA 
 

  Dotyczy:  wycinki 
 
  W poznańskim ogrodzie zoologicznym rozpoczęła się wycinka drzew. Zapewne wiele ich 
wycina się pod planowane inwestycje. Jednak w obliczu problemów miasta ze smogiem i 
ważności drzew w oczyszczaniu powietrza miasta proszę o następujące informacje. 
Ile drzew – jakie gatunki, ilu letnie – wycięto i jakie, w jakiej ilości - jakie gatunki, ilu letnie -
planuje się wyciąć.  
 
  Wiem, że Rada Miasta zgodziła się na gospodarowanie drzewem przez ogród zoologiczny w 
tym zarabianie na jego sprzedaży, ale czy wycinanie drzew na tym terenie jest w pełni 
uzasadnione? 


